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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 18/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΑΛΜΩΠΙΑΣ
Αριθμ.Απόφ. 288/2017 ΘΕΜΑ : Χαρακτηρισμός θέματος, μη συμπεριλαμβανομένου στην ημερήσια διάταξη 

ως κατεπείγοντος προς συζήτηση  με τίτλο : “Παρεμβάσεις στην παραποτάμια ζώνη 
στο Δασάκι της Αριδαίας”

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 29 Νοεμβρίου  2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18.00΄ 
(6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 30799/23-11-2017,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία,  δεδομένου  ότι  σε  σύνολο  είκοσι  επτά (27)   μελών  παραβρέθηκαν παρόντα  είκοσι  δύο  (22)  μέλη και 
ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

    1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
    2. Αβραμίκας Στέφανος
    3. Μπάτσης Χρήστος
    4. Γούδης Γεώργιος
    5. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
    6. Σαββίδης Γεώργιος
    7. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος

      8. Γεωργίου Χρήστος
     9. Ρώσσης Ιωάννης

      10.Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να
  11.Ζαχαριάδης Κων/νος

      12.Πασόης Δημήτριος
  13.Καλδερεμτζή Δέσπονα

      14.Ιωαννίδης Ιωάννης
      15.Νικολαϊδης  Κων/νος 
      16.Μπογδάνης Μιχαήλ
      17.Παρούτογλου Νικόλαος
      18.Θεοδωρίδης Αναστάσιος
      19. Μπαγκή Αικατερίνη
      20.Ασβεστόπουλος Δημήτριος 

  21.Αμπάρη Γεωργία
  22.Κόγιος Ανδρέας

 ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
 1.Ουργαντζόγλου Απόστολος 
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 2.Δόντσος Χρήστος
 3.Χουρσόγλου Χρήστος
 4.Βέσκος Δημήτριος

     5.Κετικίδης Ιωάννης
     ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

1- Ταρασίδης Γρηγόριος  – Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας
2- Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 
3- Κωνσταντινίδης Αντώνης – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
4- Μποτσφάρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας  Λουτρακίου
5- Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
6- Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων
7- Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας
8- Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
9- Καμαριέρης Κρυστάλλης- Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι ένας (21),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Τα πέντε (5)  εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα θέματα ημερήσιας 
διάταξης.

Παρών  στην συνεδρίαση ήταν και ο Ειδικός Συνεργάτης  του Δημάρχου, κ.  Μπελιοβάνης Πολυχρόνης.
Οι απουσίες του κ. Βέσκου Δημήτριου και κ. Χουρσόγλου Χρήστου  είναι δικαιολογημένες.
Ο κ. Παρούτογλου Νικόλαος ήταν απών στην  ψήφιση των 3ου και 4ου θεμάτων εκτός ημερησίας διάταξης 
Πριν  την  ψήφιση του  8ου  θέματος  ημερήσιας  διάταξης  αποχώρησε  από  την  συνεδρίαση ο  κ.  Μπάτσης 

Χρήστος
Στην συζήτηση και ψήφιση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης  9ο έως και 12ο απών ήταν ο κ. Μπογδάνης 

Μιχαήλ και αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 23ου θέματος ημερήσιας διάταξης
Ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος απουσίαζε κατά την συζήτηση των θεμάτων 15ο έως και το 22ο.
Ο κ.  Κόγιος  Ανδρέας  αποχώρησε  από  την  συνεδρίαση  μετά  την  ψήφιση  του  20ου  θέματος  ημερήσιας 

διάταξης.
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία,  ο  Πρόεδρος  του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος  το 2ο  θέμα 

εκτός ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του Σώματος τα εξής: 
Με την παρ. 7 του άρθρ. 67 του Ν. 3852/2010 ορίζονται τα εξής :

«7.  Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη.  Στην ημερήσια διάταξη αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα τα 
θέματα που προτείνει ο Δήμαρχος,  η εκτελεστική επιτροπή,  καθώς και η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή 
ποιότητας ζωής.  Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να αποφασίζει,  μετά από σχετική πρόταση-εισήγηση του 
προέδρου ή του Δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής δημοτικής παράταξης και χωρίς συζήτηση,  με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
είναι κατεπείγον, να το συζητήσει και να πάρει απόφαση για αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της 
συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.  Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά το Δήμαρχο εκφράζουν τις 
απόψεις τους οι επικεφαλείς των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.»
Βάσει των ανωτέρω, πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης,  ο κ.  Ασβεστόπουλος  Δημήτριος, 
επικεφαλής της παράταξης “ΑλλάΖΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΛΜΩΠΙΑ”, κατά τη διάρκεια της συζήτησης για την παραποτάμια 
ζώνη στο Δασάκι της Αριδαίας,  ζήτησε  τον λόγο και έθεσε πρόταση προς ψήφιση στο Δημοτικό Συμβούλιο εκτός 
ημερήσιας διάταξης,  που αφορά σε “Παρεμβάσεις στην παραποτάμια ζώνη στο Δασάκι της Αριδαίας” και κατόπιν ο 
Πρόεδρος  του  Δ.Σ.  ζήτησε  από  το  Σώμα  να  ψηφίσει  σχετικά  με  την  συζήτηση  του  εν  λόγω  θέματος  κατά 
προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του.

2

ΑΔΑ: Ω336ΩΨΩ-0Φ0



 Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη την ανωτέρω εισήγηση και μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα 
μαγνητοφωνημένα πρακτικά αναγράφεται, και αφού έλαβε υπόψη του

• την παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010

• το περιεχόμενο του προαναφερόμενου θέματος, το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, 

πρέπει να συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του

Α  π  οφασίζει     ομόφωνα     
Την συζήτηση του θέματος που αφορά στην πρόταση του κ. Ασβεστόπουλου Δημητρίου περί  παρεμβάσεων 

στην παραποτάμια ζώνη στο Δασάκι της Αριδαίας. Από τη στιγμή που το Δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα, το οποίο δεν ήταν γραμμένο στην 
ημερήσια  διάταξη  είναι  κατεπείγον,  θα  αποφασίσει  επί  του  συγκεκριμένου  θέματος  επίσης  με  την  απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του.
Κατόπιν  ο  Πρόεδρος  του  Δ.Σ.  έδωσε  τον  λόγο  στον  κ.  Ασβεστόπουλο  Δημήτριο  ο  οποίος  με  αφορμή  την  με 
αρίθ.43/2017  απόφαση Τοπικού Συμβουλίου Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας,  ανέφερε μεταξύ άλλων τα εξής, ως προς 
την πρόταση που έθεσε :

“...Η πρότασή μου είναι  ως εξής :  Να συνεχίσει  ο   καθαρισμός  της  κοίτης,  όπως ορίζει  η απόφαση του  
Τοπικού Συμβουλίου από τη γέφυρα προς νεκροταφεία έως την γέφυρα Εξαπλατάνου. Αυτό το κομμάτι δεν το αγγίξατε  
ενώ η απόφαση έλεγε από το σημείο που κάνατε την παρέμβαση μέχρι και.. εκείνο  δεν ξέρω γιατί δεν το κάνατε. Κάτι  
που δεν  έχει  και  ιδιαίτερο  όγκο  εργασιών  πολύ.  Βέβαια  η επίβλεψη θεωρούμε  ότι  πρέπει  να γίνει  με τις  Τεχνικές 
Υπηρεσίες,  αν  θεωρείται  ότι  πρέπει  να  γίνει  όπως  ήταν,  ευχαρίστως  να ψηφίσουμε να γίνει  με  την  επίβλεψη των  
υπαρχόντων γιατί θεωρούμε, το είπατε πάρα πολύ σωστά, ότι οι άνθρωποι που μπήκαν εκεί, επειδή και εμείς έχουμε  
εμπειρία, ήταν γνώστες του αντικειμένου και ξέρανε τι κάνανε. Δεν ήταν επικίνδυνο δηλαδή. Όσο για αυτό όντως ξέρανε  
τι κάνανε. Ήταν δηλαδή άνθρωποι που μπορούσαν να κόψουν ένα δέντρο..δεν υπήρχαν κάποιοι άνθρωποι οι οποίοι θα  
μπορούσε να τους χτυπήσει ένας κορμός, ή να έχουμε ένα θύμα. Σε αυτό το θέμα όντως υπήρχε εμπειρία .
Να γίνει λοιπόν αποκατάσταση άμεση σε βαθμό κατεπείγοντος λόγω εποχής, φύτευση δέντρων στο σημείο παρέμβασης,  
δηλαδή στο “νησάκι” και εκατέρωθεν του υδατορέματος.  Όποιος δεν ξέρει τι είναι το υδατόρεμα υπάρχουν πολλοί  
επιστήμονες και  στην Αλμωπία αρκετοί. Τα δέντρα που θα αγοραστούν από  το φυτώριο να είναι ήδη ανεπτυγμένα.  
Να επιλεγεί  δηλαδή ήδη ένα ανεπτυγμένο δέντρο.  Αυτό βέβαια να γίνει  πολύ γρήγορα,  από μία μελέτη εντός δέκα  
ημερών  και  την μελέτη  να την κάνει  μία  επιτροπή που θα απαρτίζεται  από  έναν αρχιτέκτονα,  ένα γεωπόνο,  ένα  
περιβαλλοντολόγο   και  ένα  πολιτικό  μηχανικό.  Βρείτε  τους  εσείς.  Από  την  αγορά  θέλετε,  ενδουπηρεσιακά;  και  
ενδουπηρεσιακά υπάρχουν έμπειροι άνθρωποι και πάρα πολύ σωστά ενημερωμένοι και έξω. Σημειωτέον κάτι που το  
βρήκα πρόσφατα, υπάρχουν και διατριβές πάνω στο Δασάκι ξέρετε,  μπορώ να σας δείξω βέβαια αλλά δεν θα πω τα  
ονόματα,που  έχουν  κάνει  διπλωματικές  εργασίες  ,  πολιτικοί  μηχανικοί,  αρχιτέκτονες  για  την  αξιοποίηση  του  εκεί  
χώρου.  Πολλοί είναι από την περιοχή μας και μάλιστα πολύ κοντά. Δεν σας λέω το όνομα γιατί μπορεί να βρίσκεται  
και δίπλα.  
Τα χρήματα , γιατί ένα ζητούμενο είναι και τα χρήματα, αυτά τα χρήματα υπάρχουν Δήμαρχε. Θα σας στεναχωρήσω  
λίγο βέβαια. Είναι οι 12.000 € για τα καθίσματα. Να γίνει μια τροποποίηση από τον κωδικό των καθισμάτων, θα τα  
περάσουμε για αυτή τη δράση, αν συμφωνείτε βέβαια, που κατά την άποψή μας κακώς ψηφίστηκαν. Να γίνει αγωγή  
κατά του ανθρώπου ο οποίος   θεωρούμε ότι παραβίασε τον Δημόσιο χώρο και έβγαλε τα καθίσματα,  να τα φέρει εντός  
δύο μηνών και να τα βιδώσει.  
Να  γίνει  αποκατάσταση  στις  πέτρινες  πλάκες,  στους  διαδρόμους  εντός  του  χώρου  προς  και  από  το  θέατρο.  Να  
διοχετευτεί  νερό  σε  τεχνητά   ρυάκια  σε  όλο  το  Δασάκι.  Υπάρχουν  τεχνητά  ρυάκια,  να  διοχετευτεί  νεράκι  και  να  
αξιοποιηθεί. 
Να βαφεί η μεταλλική κατασκευή του θεάτρου εκεί που χρειάζεται. Δεν χρειαζόταν Δήμαρχε μία γέφυρα η οποία μετά  
από τόσα χρόνια θα είχε αρχαιολογικό ενδιαφέρον, να τη βάψουμε με αυτό το “κιτσαριό”. Συγνώμη για την έκφραση,  
δεν μου επιτρέπεται και μάλιστα να πάμε να βάψουμε  ακόμα και την ταυτότητα της γέφυρας. 
Να δημιουργηθούν σημεία αναψυχής, π.χ. παγκάκια κ.λ.π στο χώρο του Δασακίου. Να γίνει πλήρης καθαρισμός σε όλο  
το Δασάκι και προφανώς να δημιουργηθούν και κάποια λουλούδια κτ.λ.π. στη συνέχεια.
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Αυτή είναι η πρότασή μου, να την βάλετε για ψήφιση”.   
Ακολούθησαν  τοποθετήσεις  και  προτάσεις  από  τα  μέλη  του  Δ.Σ.,  όπως  κατεγράφησαν  στα  μαγνητοφωνημένα 
πρακτικά της με αριθ. 18/2017 συνεδρίασης Δ.Σ. .  Μεταξύ άλλων τον λόγο ζήτησε ο κ. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος, 
Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών, ο οποίος ανέφερε τα εξής :  “κ. Ασβεστόπουλε, μία παρατήρηση επί της πρότασης  
που θέσατε. Στο κομμάτι που αναφερθήκατε ουσιαστικά στη χρηματοδότηση όλης αυτής της διαδικασίας και έχει να  
κάνει με τα καθίσματα στο Δασάκι. Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι αυτό το θέμα έχει πάρει πλέον το δρόμο του, έχει γίνει η  
μελέτη,  έχει περάσει από Οικονομική, έχει  πάρει  την έγκριση από την  Αποκεντρωμένη, έχει πάει και η απόφαση  
Οικονομικής  στην Αποκεντρωμένη,  έχει  επιστρέψει   και   έχει  δημιουργηθεί  συμβατική υποχρέωση απέναντι   στον  
ανάδοχο ο οποίος είναι η εταιρεία “ΤΟΜΗ”. Εμείς αυτή τη στιγμή δεν μπορούμε να αναιρέσουμε  τις συμβατικές  
υποχρεώσεις...” 
Κατόπιν  ο  Πρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  πριν  να  θέσει  την  ανωτέρω πρόταση  προς  ψήφιση  πρότεινε, 
προκειμένου να είναι ομόφωνη η απόφαση καθώς δεν είναι εφικτός ο τρόπος χρηματοδότησης που πρότεινε ο κ. 
Ασβεστόπουλος στην εισήγησή του,   να βρεθεί  άλλος τρόπος χρηματοδότησης για την υλοποίηση των εν λόγω 
παρεμβάσεων.
Κατόπιν ο  κ. Ασβεστόπουλος  πρότεινε εκ νέου,  η χρηματοδότηση να γίνει από τα Λουτρά Α.Ε και αφού κατέθεσε 
και εγγράφως την τελική πρότασή του, ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ζήτησε από το Σώμα να ψηφίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά 
κατεγράφησαν και αφού έλαβε υπόψη τα ανωτέρω  και τις σχετικές διατάξεις του ν. 3463/2006 και ν. 3852/2010, 

Α  π  οφασίζει ομόφωνα  
Α. Αποδέχεται την πρόταση του κ. Ασβεστόπουλου Δημητρίου περί παρεμβάσεων στην παραποτάμια ζώνη στο Δασά-
κι της Αριδαίας και πιο συγκεκριμένα :

1. Να γίνει ο  καθαρισμός της κοίτης, όπως ορίζει η απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Αριδαίας, έως την γέφυ-
ρα προς Εξαπλάτανο. Δηλαδή μόνο τα κλαδιά. Η επίβλεψη να γίνει από την Τεχνική Υπηρεσία ή να οριστεί 
με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, το τοπικό συμβούλιο. 

2. Να  γίνει  άμεσα  αποκατάσταση   σε  βαθμό  κατεπείγον  “λόγω  εποχής”,  φύτευση  δέντρων  στα  σημεία 
παρέμβασης δηλαδή στο “Νησάκι” και εκατέρωθεν του υδατορέματος.  Τα δέντρα να είναι ήδη ανεπτυγμένα. 
Πρώτα να γίνει μελέτη εντός δέκα (10) ημερών από ομάδα επιστημόνων, έναν αρχιτέκτονα, έναν γεωπόνο, 
έναν περιβαλλοντολόγο, έναν πολιτικό μηχανικό. 

3. Τα χρήματα να δοθούν από τα Λουτρά Α.Ε. σε όσο ύψος χρειαστεί και όχι λιγότερο από 15.000 € 
4. Να γίνει αποκατάσταση των πέτρινων πλακών στους διαδρόμους στο Δασάκι, από και προς το θέατρο και 

όπου αλλού χρειαστεί. 
5. Να βαφεί η μεταλλική κατασκευή του θεάτρου εκεί που χρειάζεται. 
6. Να δημιουργηθούν σημεία αναψυχής, 
7. Να γίνει πλήρης καθαρισμός σε όλο το Δασάκι
8. Να διοχετευτεί νερό στα τεχνητά ρυάκια σε όλο το Δασάκι.
9. Να φυτευτούν λουλούδια για βελτίωση της αισθητικής.

Β. Εξουσιοδοτεί τον κ. Δήμαρχο για τις περαιτέρω ενέργειες.
Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό  288/2017

       Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία 29-11-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ
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